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 Protokół nr 109/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 kwietnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Rozpatrzenie wniosku pana Mirosława Wodary – dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych i podjęcie decyzji w sprawie ustanowienia trwałego zarządu na 
nieruchomości położonej w Kurzętniku ul. Grunwaldzka 49.  

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego 
kierunku kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim./mechanik pojazdów/ 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego 
kierunku kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim./wielozawodowa/ 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 
2013/2014. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą: 
„Świadomie i profesjonalnie, planuję i realizuję moją karierę zawodową”. 

6. Zapoznanie się z opinią Związku Nauczycielstwa Polskiego  w sprawie zmiany 
siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w 
jego skład. 

7. Zapoznanie się z harmonogramem podsumowującym konsultacje ze związkami  
      zawodowymi. 
8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Komendanta  
      Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
9. Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim w  
      sprawie przekazania środków finansowych w kwocie 5000 zł  z przeznaczeniem na  
      zakup samochodów służbowych. 
 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
W I części posiedzenia  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 105/2013, 
106/2013, 107/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński,                       
K. Trzaskalska, A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 
Nowomiejskiego, ustalenia ceny wywoławczej, wadium, zastosowania bonifikaty oraz 
powołania komisji przetargowej. 
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/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o przetargu ukaże się w Rzeczpospolitej na 
początku maja, po rozwiązaniu kwestii dotyczącej wynajmu mieszkania przez nauczyciela 
zatrudnionego w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
Pani Starosta wyjaśniła, że radca prawny stwierdził iż najlepszym rozwiązaniem byłoby 
podpisanie przez nauczyciela porozumienia. Natomiast jeżeli porozumienie nie zostanie 
podpisane, to będzie trzeba wypowiedzieć umowę najmu mieszkania z trzymiesięcznym 
okresem wypowiedzenia. 
Pani Haska dodała, że można również wypowiedzieć trwały zarząd dotyczący budynków 
szkoły w Czachówkach, co wiąże się z wygaśnięciem wszystkich umów. 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska  
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Pan Wicestarosta zapytał czy kwota wpisana w projekt uchwały jest prawidłowa. 
Pani Haska odpowiedziała, że tak.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
pana Mirosława Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i podjęcie decyzji w 
sprawie ustanowienia trwałego zarządu na nieruchomości położonej w Kurzętniku        
ul. Grunwaldzka 49. 
 
Pani Haska poinformowała, że w tej kwestii wydana zostanie decyzja administracyjna 
dotycząca ustanowienia trwałego zarządu na nieruchomości położonej w Kurzętniku, która 
uprawomocni się po 14 dniach. Dodała, że następnie zostanie przygotowany protokół 
zdawczo-odbiorczy dotyczący powyższej nieruchomości. 
 
Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 3. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali:  E. Dembek,                  
M. Buliński, K. Trzaskalska, A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą: „ Świadomie i profesjonalnie, 
planuję i realizuję moją karier ę zawodową”. 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w 
Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Wodara poinformował, że całkowita wartość projektu wyniesie 1 221 370, 80 zł, bez 
wkładu własnego powiatu. Celem projektu jest podniesienie kwalifikacji zawodowych osób 
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bezrobotnych w wieku 15 – 24 lat. W ramach projektu zorganizowane zostaną  kursy z języka 
angielskiego i niemieckiego, informatyczne, kurs kucharza, kurs architektury krajobrazu i 
kształtowania zieleni. Dodał, że projekt o którym mowa powyżej obejmowałby również 
organizację staży zawodowych. Wyjaśnił, że projekt będzie realizowany wspólnie z 
Powiatowym Urzędem Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy osoby zatrudnione w PUP, które są uwzględnione w projekcie 
będą wykonywać swoje obowiązki poza godzinami pracy, czy w ramach godzin pracy. 
Pan Wodara odpowiedział, że projekt zakłada żeby zadania, o których mówi pan Wicestarosta 
były wykonywane poza godzinami pracy. Dodał, że przygotowywany jest również projekt 
dotyczący podniesienia kwalifikacji zawodowych dla osób w wieku 30+. 
Pan Wodara poruszył kwestię dotyczącą zabezpieczenia budynku szkoły w Kurzętniku od       
1 maja 2013r. Dodał, że otrzymał wstępną kalkulację od firmy Solid Security na kwotę          
9 000 zł. Wyjaśnił, że część zabezpieczeń zostanie przeniesiona z budynku szkoły przy         
ul. Grunwaldzkiej  do budynku szkoły w Kurzętniku. Nadmienił, że część sprzętu 
zabezpieczającego musi być nowa. Poinformował, że łączny koszt zabezpieczenia 
alarmowego w budynku szkoły wynosiłby ok. 4200 zł plus koszt przeniesienia i 
zainstalowania monitoringu ok. 1900 zł. 
Pani Trzaskalska zasugerowała panu dyrektorowi, żeby wystosować wniosek do firmy 
ubezpieczeniowej, w której ubezpieczony jest budynek szkoły, ponieważ z wiedzy jaką 
posiada wynika, iż takie instytucje dofinansowują koszty zabezpieczenia budynków. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 4. 
/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 
zawodowych w sprawie: 

- zmiany siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół 
wchodzących w jego skład /ZNP – negatywna opinia, NSZZ „Solidarność” – negatywna 
opinia/ 
- zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych 
w Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład /NSZZ 
„Solidarność” – negatywna opinia/. 
 

/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Korecki – inspektor oraz pani Barbara Orłowska – 
specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Opinie związków zawodowych stanowią załącznik nr 5,6,7. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w 
Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim./mechanik pojazdów/ 
 
Pan Korecki poinformował, że wnioski dotyczące nowych kierunków kształcenia są 
pozytywnie zaopiniowane przez Wojewódzką Radę Zatrudnienia.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia 
w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim./wielozawodowa/ 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2013/2014. 
 
Pani Trzaskalska poinformowała, że w załączniku do uchwały są błędy w punkcie 
dotyczącym łącznej liczby uczniów w Zespole Szkół Zawodowych.  
Pani Orłowska dokonała poprawek zgodnie z sugestią pani Trzaskalskiej. 
 
Po dokonaniu poprawek Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
harmonogramem podsumowującym konsultacje ze związkami zawodowymi. 
 
Pan Korecki przedstawił harmonogram podsumowujący konsultacje ze związkami 
zawodowymi projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- przyjęcia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego, 
- zmiany uchwały Nr XXIX/260/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
29 listopada 2012 roku w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład, 
- zmiany siedziby i nazwy Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w 
jego skład. 
 
Harmonogram stanowi załącznik nr 8. 
 
/wypowiedzi poza protokołem/ 
 
/pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie upoważnienia Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że pan Jacek Auda zwrócił się z wnioskiem do Zarządu o 
udzielenie upoważnienia do złożenia wniosku i zawarcia umowy oraz ustanowienia 
ewentualnych zabezpieczeń w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. Dodała, że Zarząd może na tym etapie jedynie upoważnić komendanta PPSP do 
złożenia wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Kompleksowa termomodernizacja 
budynków z wymianą systemu ogrzewania, wentylacji i montażu kolektorów słonecznych” w 
budynkach PPSP. Wyjaśniła, że kwestia ta została ustalona telefonicznie z panem Auda, który 
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przyznał że na tym etapie wystarczy tylko upoważnienie do złożenia wniosku. Dodała, że 
jeżeli chodzi o dalsze czynności, to zostaną one ustanowione w późniejszym terminie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Wniosek pana Jacka Auda – Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej stanowi 
załącznik nr 9. 
 
Dziewiątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 
Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie przekazania 
środków finansowych w kwocie 5000 zł  z przeznaczeniem na zakup samochodów 
służbowych. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że pan Mieczysław Wójcik składał już we wcześniejszym 
okresie wniosek dotyczący dofinansowania zakupu samochodów służbowych, który został 
rozpatrzony negatywnie. Dodała, że w chwili obecnej jednostka wnioskuje o przekazanie 
środków finansowych na powyższy cel w wysokości 5000 zł. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali:  E. Dembek,                  
M. Buliński, K. Trzaskalska, A. Głowacki, W. Jabłoński. 
 
Wniosek pana Mieczysława Wójcika – Komendanta Komendy Powiatowej Policji stanowi 
załącznik nr 10. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta poinformowała, że szuka się rozwiązania dotyczącego możliwości 
zrefundowania kosztów dojazdów uczniów do szkoły w Kurzętniku.  
Pan Wicestarosta zapytał jakie byłby przyjęte kryteria dotyczące refundacji kosztów dojazdu. 
Pani Starosta wyjaśniła, że dofinansowanie dotyczyłoby tylko uczniów Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach przenoszonych do szkoły w Kurzętniku. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że również uczniowie Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim są w pewnym sensie przenoszeni do szkoły mieszczącej się w 
Kurzętniku. Ponadto dodał, że uczniowie powyższej szkoły również dojeżdżają z odległych 
miejsc powiatu.  
 
W II części posiedzenia /w przerwie Sesji Rady Powiatu/ 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na 
terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Starosta poinformowała, że radca prawny stwierdził iż Liceum Ogólnokształcące oraz 
Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Bielicach powinny być uwzględnione w palnie sieci szkół. 
W związku z powyższym radni podjęli decyzję na Sesji Rady Powiatu o wprowadzeniu w 
plan sieci szkół w/w szkół. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali:  E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, A. Głowacki, W. Jabłoński. 
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Wnioski pani Julii Baranowskiej – kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Szkół w Biskupcu z 
dnia 22.04.2013r. stanowią załącznik nr 11 i 12. 
 
                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


